
Verslag Jeugdraad 13 september 2019 
 
Aanwezig:  
- Arno Coopman    - Tobias Verdonck 
- Dré Vanhoucke    - Merlijn Dekeyser 
- Britney Debruyne    - Thibeau Van Tilburg 
- Esthée Hennebert    - Jens De Muynck 
- Emi Van Rijn     - Tobias Dewulf 
- Robin Devolder    - Nathan Van Melkebeke  
- Marlies Dewulf 
- Kenzo Bedert, voorzitter 
- Niels Plysier, penningmeester 
- Bert Gunst, schepen 
- Lode Maesen, secretaris 

 
We mogen drie nieuwe leden verwelkomen, wat we uiteraard toejuichen. Tobias 
Dewulf en Nathan Van Melkebeke zijn onafhankelijk van een jeugdvereniging maar 
hebben duidelijk interesse in een nieuw jeugdhuis. Thibeau Van Tilburg is een jonge 
animator op het speelplein en voelt zich daar in z’n sas. Thibeau wil duidelijk 
engagement opnemen in het ruimere jeugdwerk. WELKOM! 

 
 

1. Goedkeuring vorig verslag 25 juni 2019 
 

2. Stand van zaken nieuwbouw jeugdcentrum 
Het schetsontwerp van de nieuwe site werd besproken op het schepencollege, 

volgende vrijdag, 20 september 2019, bekijken de diensten nog eens de nodige 

aanpassingen.  

Het meest positieve tijdsverloop: 

 

- September – oktober 2019 : opmaak voorontwerp 

- Eind november 2019 :  goedkeuring omgevingsverslag 

- Januari 2020 :   openen aanbestedingsdossier 

- Februari 2020 :   aanbestedingsdossier klaar  

- Maart 2020 :    naar gemeenteraad 

- Mei 2020 :    openen prijzen  

- Eind Juni 2020 :   toewijzen  

- September 2020 :   start van de werken 

- Juni 2022:    einde van de werken  

 
De jeugdraad staat positief t.o.v. deze evolutie en de planning maar betreurt 
dat bespaard werd op de ondergrondse parking, niet zozeer i.h.k.v. het 
jeugdbeleid dan wel voor de parkeeroverlast voor de buurt.  

  
3. Evaluatie Openluchtcinema 14/8, afrekening 



Dit jaar ging er een enthousiaste promoploeg op pad. Het weer zat helaas tegen 

waardoor de sportzaal werd ‘opgevorderd’, met dank aan de medewerking van 

de sportdienst. De bierwagen van Heroes was een meerwaarde voor het 

evenement en de praktische organisatie ervan.  

De opkuis verliep heel vlot waarvoor dank aan alle medewerker! 

De intentie is om in 2020 opnieuw een openluchtcinema te organiseren op 14/8.  

De afrekening volgt op een volgende vergadering.  

  

4. Evaluatie pick-nick in het park 1/9, afrekening 
Drie Jeugdraadsleden, Esthée, Tobias en Jens, verzorgden de bar op Pick Nick 
in het park.  Een dessertje zou nog een aangenaam extraatje geweest zijn.  
 

uitgaven inkomsten 

€ 66,30 Winetime 

€ 252, 24 Vandewoude 

€724 bar 

€ 318,54 €724  

winst €405,46 

 

Het kubbtornooi werd uiteindelijk georganiseerd door de Chiro. Er was wat 

verwarring en miscommunicatie omtrent wie wat zou doen. Uiteindelijk kwam 

het goed. Met dank aan de Chiro! 

 

5. Overlast skatepark – overleg Pro-Nieuwpoort 
N.a.v. enkele mails aan de burgemeester en de schepen met de melding van 
lawaaioverlast op het skatepark organiseerde de schepen een buurtoverleg. Dit 
overleg was er vooral om te luisteren naar de buurtbewoners en om hen het 
beleid van de jeugddienst te kennen te geven, meer bepaald de inzet van een 
jeugdopbouwwerker. 
De vergadering was louter ambtelijk, bevoegde mandatarissen (burgemeester 
veiligheid en schepen van jeugd), bevoegde ambtenaren (politie en 
jeugddienst) en de buurtbewoners. De fractieleden van Pro Nieuwpoort werden 
uitgenodigd door een buurtbewoner.  
Een krantenartikel, eenzijdig van de buurt (beperkt) en de oppositie, zette 
kwaad bloed bij de jeugdraad. Er kwam op sociale media een reactie die dan 
weer in het verkeerde keelgat schoot bij de fractieleider van Pro Nieuwpoort. 
Een overleg dringt zich op om de verschillende standpunten te aanhoren en 
naast elkaar te leggen.  

 
6. Organisatie Dag van de Jeugdbeweging, 18 oktober 2019 

We houden het principe van de afgelopen jaren aan. Een ontbijt op het 
‘Zwienemarktje’. Als aandenken werden katoenen polsbandjes aangekocht. Best 
ook nog de stadshalle reserveren of stadhuis.  

 



7. Organisatie Après Halloween 
De halloweentocht heeft dit jaar een andere aankomstplaats, het jeugdcentrum 
i.p.v. de vismijn. Zoals steeds doet de brandweer de bar aan de finish. Dit jaar 
stelt de jeugdraad voor om nadien een bar te openen in het jeugdhuis. Het 
jeugdhuis zal reeds ingericht zijn ’s middags door de animatoren van de 
speelpleinwerking. Het college moet nog z’n toelating geven op 17/9 en er 
moeten voldoende geïnteresseerden zijn.  

 
8. Organisatie skate-event 

Voor een skate-event wordt voorgesteld om te wachten op de wissel en de 
aanwerving op de jeugddienst.  
 

9. Organisatie teambuilding 
Kenzo broedt op iets en wil nog niets lossen. Eén enkele tip: iets met “Esthée 
en Marlies hadden goeie schoenen aan”.  
 

10. Warme stad / Warme William 
Samen met het OCMW en opvoedingsondersteuning diende de jeugddienst de 
kandidatuur in voor het label ‘warme stad’. Het label werd ondertussen 
toegekend. We willen met de jeugddienst en het OCMW meer aandacht geven 
aan de groep jongeren JD 12+ en OCMW 16-26. Jongeren hebben nood aan 
hun plek in de stad/samenleving. Veel jongeren geven aan nood te hebben aan 
een luisterend oor, een schouder. 1 jongere op 5 blijkt zich niet goed te voelen 
in zijn/haar vel. We moeten als stad inzetten op het psychisch welbevinden van 
jongeren. De stad wil hiervoor een jeugdopbouwwerker inzetten en 
samenwerken met ‘De Caravanne’ in Lombardsijde, de Jongerencoach van De 
Panne en het project ‘Een vitesse hoger’, een intergemeentelijk project met 
Veurne, De Panne, Koksijde en Nieuwpoort. Warme William belichaamt het 
luisterend oor in de stad.  
KICK OFF 19/11/2019 16 u. BRUGGE-VIVES 
 

11. Opvolging verkeersveiligheid omgeving Chirolokaal 
De commissie verkeer besliste, met het college, om een parkeerverbod te 
installeren voor vrachtwagens ter hoogte van het zebrapad.  
De verlichting van het zebrapad werd eerder al toegezegd maar de uitvoering 
laat op zich wachten. Er werd nog eens navraag gedaan bij de bevoegde 
stadsdiensten.  
De Chiro blijft vragende partij om een cursus gemachtigd opzichter bij te wonen, 
wat aangevraagd wordt bij de politie.  
Er staat ook heel wat onkruid op het voetpad voor het lokaal van de Chiro 
waardoor mensen op straat moeten lopen. De diensten werden hiervan 
verwittigd.  
 

12. Varia: 
- Werkingstoelage: er werd opnieuw een werkingstoelage aangevraagd voor de 

jaren 2017 en 2018. Volgens het reglement bedraagt dit €1.000 per jaar.  



- Toestand financiën: gelet op het feit dat er jaren geen werkingstoelage meer 
werd uitbetaald, is de rekening quasi leeg. 

- Samenstelling jeugdraad goedgekeurd: CBS 2/7/2019 en GR 25/7/2019. 
- Extra subsidie jeugdverenigingen 2019, €4.000 jeugdhuis, elk €1.333,33. Dit is 

een laatste verdeling van de subsidie van het jeugdhuis. Vanaf volgend jaar komt 
dit opnieuw toe aan de doelgroep jeugdhuis. 

- Volgende vergadering gaat door in de lokalen van de Scouts. 
- Er werd gevraagd naar een stand van zaken van de herbruikbare bekers. Op wat 

wordt gewacht? 
- De schepen stelt voor om binnen de jeugdraad een fuifraad op te richten.  

 


